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 Reunió Regional del Camp de Tarragona de 
18 de juny  

Ahir es va celebrar la reunió reunió entre els comandaments 
operatius de la RPCT, els Serveis d’administració  i les 

organitzacions sindicals representatives al Consell de la Policia. 
Tarragona, 19 de juny de 2025.- 

 

Des del Sindicat Autònom de Policia (SAP-FEPOL) i des del Sindicat de Mossos d’esquadra (SME-
FEPOL) us fem un resum dels punts que es van tractar: 

Primer.- Qüestions d’administració general. 

Sobre els vehicles nous que han d’arribar, el Cap d’administració ens ha informat que durant el 
2025 el pla de renovació de la flota serà de 25 vehicles. Abans-d’ahir ja van arribar 2 furgonetes 
per la unitat d’ARRO. 

Segon.- Qüestions  operatives generals. 

A la pregunta de si els dispositius Kanpai i Top Manta es podrien realitzar amb hores extres, la 
resposta ha estat que Kanpai no es gestiona des de la regió. 

El Cap de la regió ens ha comunicat que finalment el nombre d’agents en practiques que vindran 
a cobrir el camp de Tarragona serà un total de 71 efectius, més 19 provinents del pla de costes. 

Un altre qüestió seran les hores extraordinàries anomenades Hèlios i Ònix que, igual que l’any 
passat, seran gestionades per l’Oficina de Suport Regional. 

Tercer.- Comissaria de districte de Torredembarra. 

Com a resposta a la denúncia a Inspecció de Treball interposada per SAP-SME-FEPOL per la manca 
de climatització, amb unes temperatures superats els 30 graus, i a un pas d’elevar-ho judicialment 
per tal de demanar mesures cautelars i el tancament de la comissaria, finalment el dia 17 de juny 
a les 12 hores, les bombes es van posar en funcionament. 

Sobre la fotocòpia multifunció (cal recordar que aquesta CD mai n’ha tingut des de la seva 
inauguració, l'abril del 2024), ens han comunicat que des de l'Oficina de Suport Regional es faran 
gestions per determinar si en el marc del pla renove que hi ha licitat per aquestes fotocopiadores, 
aquesta arribaria aviat. 

Quart.- Comissaria de districte de Salou. 

A la reiterada pregunta que hem fet durant anys sobre la possible execució de fer la porta lateral 
d’entrada a la comissaria, la resposta torna a ser la mateixa: que està licitat, però desconeixen la 
data de quan començaran les obres. 

Sobre la porta d'entrada a la OAC, avui el Cap d’administració ens ha assegurat que fa uns dies que 
ja està arreglada, i és de difícil accés. 

A la qüestió de com se supliran la manca de caporals al torn fix de Q3 de la OAC, el Cap de la regió 
ens ha comunicat primer que és una manca que pateix tot el cos, però que en el cas en concret de 
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Salou, que no hi haurà cap oferiment, i que el que sí que tenen clar és que els agents no han 
d'assumir tasques que no els hi pertoquen. 

En aquest sentit, es parlarà amb el Cap de la comissaria perquè si en algun moment puntual s’ha 
donat el cas no torni a passar (ja que per això estan els comandaments) i si s’ha de fer algun canvi, 
es farà. 

Cinquè.- Comissaria de districte del Priorat. 

Des del SAP-SME FEPOL ja es va demanar, si fos possible, posar una lona o similar al pàrquing 
exterior per tenir ombra; la resposta ha estat que fa uns anys es van talar els arbres perquè 
molestaven, i ara aquests arbres no faran ombra fins no creixin. 

Sobre el tema de les olors fortes, ens comuniquen que és el Cap de la CD el que s’ha de posar en 
contacte amb l’Ajuntament perquè s’adrecin a netejar el clavegueram. 

Sisè.-  Comissaria del Vendrell. 

Sobre la porta de sortida que quan bufa el vent es queda oberta, el Cap d’administració explica 
que una solució és canviar els sensors i els amortidors. D’això es farà càrrec el mateix servei 
d’administració. 

Pel que fa a la climatització i a tota l'obra que s’ha fet de millores en aquesta comissaria, l’únic que 
ens pot avançar el Cap d’administració que ja en tenen coneixement (a través del correu electrònic 
i de trucades rebudes per part de la delegada del SAP-SME-FEPOL), i que ho estan reclamant a 
infraestructures.cat perquè donin solució. 

Setè.- Comissaria de districte de Cambrils. 

Finalment, està prevista la instal·lació de la porta d'entrada del pàrquing,  i serà una corredora 
penjada per la part de dalt, tot i que no tenen data exacta.  Des del SAP-SME-FEPOL estarem 
pendents perquè l'espera no sigui molt llarga. 

D'acord amb els cascs i escuts malmesos, la resposta per part d’administració ha estat que no en 
tenen coneixement, ja que des de la comissaria tècnica es va fer una renovació de tot aquest 
material. 

Vuitè.- Comissaria de Tarragona. 

A la reiterada pregunta sobre els vehicles que estan darrere de la comissaria decomissada 
judicialment, és el Cap de la Regió el que ens explica que és un problema endèmic, i que s’està 
treballant amb Justícia per accelerar la destrucció d’aquests vehicles. 

Hem portat la qüestió feta per part de la Unitat d’Investigació sobre el fet de sol·licitar un 
programari adient per editar vídeo i poder visualitzar imatges. Des de l'Oficina de Suport Regional 
ens responen que no tenen cap petició, que la sol·licitin i la tramitaran a la CGTIC. 

Novè.- Sala 112 de Reus. 

Sobre la problemàtica de les mesures de les taules amb tres ordinadors, el Cap d’administració ja 
ens ha dit que des de la Sala Central ja s’està treballant per un nou model de taula i les mesures 
d'espai. 

Desè.- Comissaria de districte de Montblanc. 

Essent coneixedors de la problemàtica que hi ha a la sala d'espera de la comissaria, on poden veure 
als companys/es que estan al menjador fent el divuit, vulnerant la seva intimitat, el Cap 
d’administració ens ha comunicat que s’intentarà donar una solució. 
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Onzè.- Comissaria de Reus. 

El SAP-SME-FEPOL ha parlat de la porta del pàrquing de la comissaria ja fa mesos, i no hi troben 
solució fins al dia d'avui en què el Cap d’administració ens ha dit que finalment estan fabricant les 
peces, ja que la porta ha quedat obsoleta, i resten a l’espera que estiguin les peces fabricades per 
poder-ho arreglar. 

Sobre els cascs de motocicleta (que encara ni se sap des de quan estan demanats), la resposta que 
rebem és que la Cap de negociat hi està al damunt, i estan pendents de logística. 

 

Aquestes han estat les preguntes i respostes de la sessió del dia d’ahir a la Reunió Regional. Per 
qualsevol dubte o aclariment us podeu adreçar als nostres delegats/des de destí. 

 
SAP-SME junts, som millors! 


